
Parkování
Pravděpodobně jste si všimli, že došlo k realizaci nového dopravního 
značení v Rožmberku nad Vltavou a na Přízeři. Zásadní je tato akce 
především pro město Rožmberk nad Vltavou. Hlavním přínosem roz-
místění dopravních značek je stanovení podmínek pro parkování a tím 
jejich legalizace a následně vymahatelnost policií. Jde především o sig-
nál pro podnikatele v ubytování, aby si ověřili, na kolik mají ke svým 
ubytovacím kapacitám také kapacity parkovací. Důležité je, že stále platí 
také dopravní legislativa, která omezuje parkování v křižovatkách a na 
komunikacích obecně, tedy nebylo nutno umisťovat dopravní znač-
ky (např. křižovatka  před mostem u Rožmberk Inn). Pro trvale žijící 
obyvatele města by neměl nastat problém, protože pro ně byla určena 
parkovací místa v odpovídající kapacitě. Samozřejmě si musíme počkat, 
jak dopravní značení obstojí ve stresových situacích letní sezony a jsme 
připraveni na případné úpravy.

Větrné elektrárny
Zastupitelstvo dospělo k zásadnímu a jednotnému rozhodnutí a de-
klarovalo postoj proti výstavbě větrných elektráren ve správním území 
města Rožmberk nad Vltavou. Na svém posledním veřejném zasedání 

zastavilo kroky vedoucí k referendu o možnosti realizovat zde větrné 
elektrárny.
Referendum se tedy konat nebude a problematika je a bude následně ře-
šena nástroji územního plánování. V současnosti platí zásady územního 
rozvoje Jihočeského kraje, které defi nují území, ve kterých lze větrné 
elektrárny budovat. Území v okolí našeho města těmto podmínkám ne-
vyhovuje. Dále v projednaném návrhu nového územního plánu města 
je přímo řečeno, že větrné elektrárny se v našem správním území bu-
dovat nesmí. Tento návrh čeká už jen na odsouhlasení zastupitelstvem 
a nelze do něj zasahovat. Tento stav by mohl být do budoucna změněn 
pouze změnou územního plánu, což by vyžadovalo souhlas zastupitel-
stva města. Dovolte, abych poznamenal, že pro mě osobně bylo velmi 
zajímavé sledovat diskuzi a postoje mezi občany k této problematice. 
Téma ochrany krajinného rázu v konfrontaci s potřebami občanů neby-
lo určitě vyčerpáno.

- Bohuslav Čtveráček -

Novinky, které se týkají nás všech
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V březnu oslaví významné životní jubileum:

  Josef Valiček
 Jana Chalupová

Přejeme pevné zdraví a hodně elánu do dalších let!

Usn. č. 1/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje ověřovatelky zá-
pisu: paní Veroniku Krotkou a paní Stanislavu Dobiášovou jako zapiso-
vatele pana Daniela Hovorku

Usn. č. 2/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje navržený pro-
gram zasedání včetně upraveného textu bodu 14.

Usn. č. 3/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou bere na vědomí rozpočto-
vá opatření č.7 a 8/2023 a 1/2024. v předloženém znění.

Usn. č. 4/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje Výroční zprávu 
dle zákona 106/1999 Sb. za rok 2023 v předloženém znění. Bez výhrad.

Usn. č. 5/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje Inventarizační 
zprávu za rok 2023 v předloženém znění. Bez výhrad.

Usn. č. 6/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje Dodatek č.1
k Příkazní smlouvy uzavřené na základě přijatého usnesení ZM
č. 33/2023   v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem tohoto 
dodatku.

Usn. č. 7/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou s odvoláním na přijaté 
usnesení 46/2023 kdy souhlasilo se zveřejněním záměru bezplatného 
převodu pozemku p.č. 1138/2 v k.ú. Rožmberk nad Vltavou, schvaluje 
bezplatný převod pozemku p.č. 1138/2  o výměře 2 m2 Jihočeskému 

kraji a pověřuje starostu města podpisem příslušných smluvních do-
kumentů.

Usn. č. 8/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou schvaluje po zveřejně-
ném záměru uzavření pachtovní smlouvy na část pozemku p.č. 1034/22
v k.ú Horní Jílovice o výměře 196 m2 za cenu 4,-Kč/m2/rok na dobu 
neurčitou  let  a pověřuje starostu podpisem této smlouvy.

Usn. č. 9/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou souhlasí se zveřejněním 
záměru pronajmout nebytový prostor v čp. 2 Rožmberk nad Vltavou
a pověřuje starostu města zveřejněním tohoto záměru na úřední desce.

Usn. č. 10/2024
Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou s ohledem na přijaté usne-
sení  č. 13/2023 ve znění : Zastupitelstvo města Rožmberk nad Vltavou 
bere na vědomí citlivou problematiku spojenou s možnou  výstavbou 
větrných elektráren v územním obvodu Rožmberk nad Vltavou, schva-
luje vypsání „Místního referenda“ na téma: výstavba větrných elektráren
v územním obvodu Rožmberk nad Vltavou a ukládá starostovi města vy-
psat „Místní referendum“ na výše uvedené téma do 1.3. 2024. Revokuje 
toto usnesení a souhlasí se změnou zrušení přípravných prací „Místní-
ho referenda“.

Poznámka: Úplný zápis ve smyslu ustanovení §95 odst.5 zákona o ob-
cích je uložen na městském úřadu k nahlédnutí. Městský úřad je povi-
nen umožnit občanům nahlédnout do zápisu ze zasedání zastupitelstva.

Předchozí výpisy usnesení zastupitelstva najdete na webových strán-
kách  města: www.mestorozmberk.cz .

Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Rožmberk nad Vltavou, konaného dne
15. 2. 2024, od 18:00 hodin
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V této rubrice starosta připomene důležité okamžiky z práce zastupitel-
stva a úřadu města.

• Byla provedena rekonstrukce mostku na cestě „k Bieblům“. Jednak 
na odbočce k usedlosti Bieblů přes Jílovecký potok, a také na od-
bočce na Jiříčkov. Vlastně také k Bieblům.

• Požádali jsme o dotace na opravu komunikace a veřejného osvětle-
ní Latrán a na opravu kapličky na návsi na Přízeři.

• Zadali jsme zpracování ideového návrhu na sportoviště, jehož sou-
částí bude i nové řešení objektu u fotbalového hřiště v Rožmberku 
nad Vltavou.

• Probíhají práce na projektové dokumentaci k rekonstrukci ČOV 
Přízeř a smyčky komunikace kolem dvojdomků na Přízeři.

• Za zmínku stojí jistě také aktuální aktivity bytové komise, které 
povedou k inventuře nájemních smluv pro městské byty. Výsled-
kem bude nejen jasné stanovení obsahů nájemních smluv, ale také 

označení a odstranění závad v nájemních bytech.
• Uspěli jsme v žádosti o dotaci na automobilovou stříkačku pro naše 

dobrovolné hasiče, a tedy pro naše město. Děkuji za aktivní práci 
na žádosti Ing. Veronice Krotké a Severinu Krabatschovi.

- Bohuslav Čtveráček -

Novinky ze stolu našeho starosty

Vážení čtenáři a zapálení amatérští fotografové,
Rožmberský kulturní spolek vyhlašuje soutěž o nejlepší fotografi i
Rožmberka nad Vltavou a okolí v proměnách roku.

Soutěž bude probíhat od 10. března 2024 do 31. prosince 2024.

Soutěžit se bude ve dvou kategoriích:
1. Junior (do 18 let)
2. Dospělí (18 a více let)

Fotografi e zasílejte v digitální podobě včetně výstižného názvu či popisu 
na emailovou adresu rozmbersky.kulturni.spolek@seznam.cz. V emailu 
uveďte kontaktní údaje (jméno, příjmení, adresa, věk v době ukončení 
soutěže a telefon).
Soutěžící fotografi e musí vzniknout v době konání soutěže. Těšíme se 
na snímky nejen přírodního a kulturního dědictví, ale i společenského
a každodenního života v našem městě.
Vítězné fotografi e se stanou titulními fotografi emi Rožmberského zpra-
vodaje a jejich autoři budou oceněni milou odměnou.

Fotosoutěž

Uzávěrka dalšího čísla Rožmberského zpravodaje je 22. 3. 2024



V sobotu 17. února 2024 byste v přízeřské hasičárně hledali hasiče mar-
ně. Zato zde byli k vidění princezny, superhrdinové, vojáci, policisté, 
zvířátka a řada pohádkových postav.

Rožmberský karneval nedělají balonky, soutěže, odměny... Rožmberský 
karneval je vyhlášený díky energickému Lubošovi Voráčkovi. Bez všeho 
bychom se obešli, ne však bez Luboše. Děkujeme!

Poděkování patří zároveň každému, kdo přiložil ruku k dílu (neodvažuji 
se je vyjmenovat, protože bych určitě na někoho zapomněla. Ale věřím, 
že pro všechny byla největší odměnou vidět šťastné a karnevalovým do-
váděním zpocené děti.)

- Jana Adamko, foto: Jolanka Krchová (Jan Krch Photo) -
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Hned první lednový víkend vyšli do ulic Tři králové v doprovodu pros-
tého lidu a s kasičkou Charity České republiky na krku, kterou pro měs-
to zaštítila Jana Adamko za Rožmberský kulturní spolek. Páteční odpo-
ledne jsme se sešli s našimi zástupci Kašpara, Melichara a Baltazara na 
přízeřské hasičárně, oblékli se, naladili své hlasivky a za doprovodu re-
produkované hudby jsme vyšli do ulic. Bylo příjemné se setkat s občany 
Přízeře, zazpívat jim, požehnat jejich obydlí a s poděkováním přijmout 
dary jak do kasičky Charity, tak i dary v podobě sladkostí pro všechny 
koledníky. Tříkrálové páteční putování po Přízeři bylo moc příjemné

a pěvecky si hlasivky unavili Jolanka Krchová, Lenka Tomková a Tomáš 
Valicsek.
Sobotní dopoledne bylo také plné oblékání, strojení se, líčení a ladění 
hudebních nástrojů. Dva ze tří králů se obměnili a tentokrát rožmberské 
ulice rozezvučely hlasy Maxe Neudorfl a, Jardy Březiny a statečné Jolan-
ky Krchové. Tentokrát za doprovodu živé hudby, kterou profesionálně 
na fl étnu zastala Jitka Bieblová a Lukáš Horváth s kytarou. Opět jsme 
byli mile překvapeni a povzbuzeni vstřícným přístupem místních ob-
čanů. Počasí se nakonec umoudřilo a z původně vyhlížejícího deštivého 
víkendu jsme nepřišli úplně promoklí a unavení, ale naopak pozitivně
a laskavě naladěni s pocitem dobře odvedené práce. Sociální pracovnice 
z Charity byly při sčítání vybraných peněz dojaté a moc nám všem děko-
valy. Na Přízeři se vybralo 4 270 Kč a v Rožmberku nad Vltavou
12 757 Kč. Dohromady tedy 17 027 Kč. Ve srovnání s jinými (a to o dost 
většími obcemi Českokrumlovska) jsme vybrali opravdu velkou částku.
Během tohoto roku bychom si rádi „vychovali" nějaké muzikanty do 
průvodu a budeme věřit, že se náročného víkendu nezaleknou zpěváci
a opět se sejdeme jako dobrá muzikální sestava. Třeba se k nám příští 
rok přidá i velbloud.

- Lenka Tomková a rodina Kukolíkova, foto: Eliška Tomková -

Tři králové

Dětský karneval
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Z Rožmberka nad Vltavou vede překrásná Hraběcí cesta kolem Švýcar-
ské chaty, kterou nechal postavit hrabě Jiří Jan Jindřich Buquoy v roce 
1803 při své cestě do Francie. Díky majestátním dubům, které lemují 
cestu a výhled na fantastický meandr řeky Vltavy, má vždy, a to v kaž-
dém ročním období, okouzlující atmosféru. Kromě dubů zde najdeme 
spoustu krásně kvetoucích bylin hlavně v jarním období.
Na duby lemující cestě najdeme kamenný mostek, skalky i kamenné 
zídky zpevňující hrany této šest kilometrů dlouhé cesty. Jdeme-li přes 
Metlici zpět do Rožmberka nad Vltavou horní dubovou alejí, ukáže se 
před vámi nejen hrad Rožmberk, ale i věž Jakobínka. Nutno také po-
dotknout, že Hraběcí cesta nekončí u Švýcarské chaty a přes Metlici 
zpátky do Rožmberka nad Vltavou, ale pokračuje také směrem dolů
k břehům řeky a dále pak nejen po proudu samotné Vltavy, ale i proti 
jejímu proudu.
Při nedávné procházce Hraběcí cestou jsem si všiml označených stro-
mů určených k vytěžení. Pravda, je mezi nimi několik napadených stro-
mů, ovšem většina z nich je zdravá, krásná a neobvyklá svým vzhledem
a velikostí. Obávám se, že těžební práce poškodí tuto krásnou přírodní
a historicky vycházkovou stezku nebo ji dokonce zničí! Už nyní je na ně-
kolika místech vidět, jak dostala cesta zabrat při těžbě menšího rozsahu. 
Pokud sestoupíte od Švýcarské chaty po Hraběcí cestě až k řece Vltavě, 
uvidíte následky těžby, které se na této cestě už podepsaly. Ale i tak je 
zde ještě nějaký kousek té lesní nádhery, který člověka dokáže nadch-
nout, nabít energií a ze kterého bych nechtěl, aby bylo stále ukrajováno.
Pevně věřím v to, že snad proběhne nějaký dialog o potřebě těžby ta-
kového rozsahu právě v těchto místech a s nevratnými následky na 
kulturní a přírodní dědictví. Nejsem žádný fanatický ochranář přírody 
ani ekolog či dokonce historik, který by se přivazoval ke stromům nebo
k těžařským strojům. Jen spoléhám na svědomí a zdravý rozum každé-
ho, kdo o takovémto kroku uvažuje, rozhoduje, anebo je v tomto něja-

kým způsobem zainteresován.
Každý, kdo si vybuduje třeba jen malý kousek zahrady či chodníku, bude 
na svou práci hrdý a spokojený. Nikomu se nebude líbit, když výsledek 
jeho počínání přijde někdo jiný ničit. Právě proto, že my jsme Hraběcí 
cestu nevybudovali, měli bychom se k tomuto dědictví chovat zdvořile, 
chránit a obdivovat těžkou a záslužnou práci našich předků.

- Marek Kukolík -

Hraběcí cestou – dubovou alejí
nejen ke Švýcarské chatě

S radostí jsme přivítali zprávu, že výstavba zamýšlených 3 větrných 
elektráren v dohledu hradu byla aktuálně zamítnuta a ikonický obraz 
historického města a rožmberského dvojhradí s věží Jakobínkou zů-
stane nadále neporušen.
Už za pár týdnů opět hrad ožije příchozími návštěvníky. V tuto chvíli 
fi nalizujeme přípravné práce, abychom mohli zahájit novou turistickou 
sezónu. Letos s brzkým příchodem svátků jara otvíráme už ve čtvrtek 
26. března. 
Za sebou máme velký kus práce, který jsme v posledních čtyřech letech 
odvedli na rehabilitaci původní výmalby někdejšího Buquoyského mu-
zea resp. hlavní prohlídkové trasy. Většině místností se k dnešnímu dni 
už podařilo navrátit její původní barevnost a autentičnost.
Proto bych velmi ráda pozvala Vás, kteří v Rožmberku nad Vltavou žije-
te a nejste třeba našimi pravidelnými návštěvníky či příznivci, k návště-
vě hradu o víkendu 20. – 21. 4. 2024, kdy si připomínáme Mezinárod-

ní den památek a sídel. Každý, kdo se v uvedená data prokáže trvalým 
bydlištěm v Rožmberku nad Vltavou, získá vstupenku zdarma.  Přijďte 
se podívat, jaké skvosty se skrývají za zdmi hradu, který je majestátní 
dominantou města a okolí.  
Možná při pohledu z věže či oken hradu teprve skutečně oceníte ma-
lebnost a výjimečnost zdejší krajiny nedotčené plánovanými obřími 
větrníky, které v posledních měsících rezonovaly naštěstí jen v mnoha 
diskuzích. 
Jistě ne náhodou si v 19. století Jiří Jan Jindřich Buquoy vybral právě 
toto jedinečné místo pro své sídlo a rodové muzeum a okolní krajinu 
proměnil v téměř nekonečný park. 
Važme si proto hodnot, které tu zanechali naši předkové a užívejme si 
je s pokorou a úctou.  

- Za tým hradu Rožmberk Andrea Čekanová, kastelánka -

Zprávy z hradu Rožmberk
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Naše knihovna je pro veřejnost otevřena v zimním období od 16 hodin 
do 18 hodin. Od dubna se pak výpůjční doba posunuje o půl hodiny 
dříve, neboť se naše knihovnice Eva Chmelová zodpovědně připravuje 
na letní sezónu, kterou úspěšně naplňuje tréninky a závody na dračích 
lodí. Lipenskou ženskou posádku Dravé saně, kterou tvoří ženy a dív-
ky z širšího okolí, p. Eva reprezentuje již devátým rokem. Tato posád-
ka sbírá medaile a poháry po jižních Čechách. Velkým úspěchem byly
i republikové závody v Račicích, účast v Českokrumlovském maratonu 
na Vltavě, halový pohár a jejich plánovaná účast na dlouhých závodech 
v Itálii.
Nejen že je p. Eva dlouholetou knihovnicí, ale reprezentuje naše město 
ve sportu, stará se i o úklid prostor městského úřadu. Evi, děkujeme, že 
tě máme!
Navštivte rožmberskou knihovnu, ve které přibyla řada nových kniž-
ních titulů z lékařského prostředí, romány českých spisovatelek nebo 
historický dvoudílný román od mladého českého autora.

- Lenka Tomková -

Místní knihovna a naše paní knihovnice

Po proběhlé mikulášské nadílce v našem městě byly pozvány místní 
ženy a dívky do restaurace Pivovar Rožmberk na degustaci malinové-
ho piva. Přivítali nás p. Veronika s p. Martinem. Každá z nás dostala 
do ruky plný degustační ručně vyráběný minipůllitřík, dotazník a pro-

pisku, abychom se mohly vyjádřit ke sladkosti, hořkosti, plnosti, barvě 
a chuti piva. Dozvěděly jsme se, proč se pro výrobu tohoto piva roz-
hodli, kolik kilogramů malin je potřeba na výrobu jednoho litru piva 
(tipněte si), k jakému jídlu je doporučeno a v jaké kombinaci malinové 

pivo Martina chuťově mile překvapilo (další tip). 
Při Martinově vyprávění jsme chvilku poseděly, 
ochutnaly pár minipůllitříků a závěrečné foto 
vzniklo pod dominantní klenbou sklepa s Marti-
nem Neudorfl em v kostýmu Mikuláše.
Další návštěva pivovarských sklepů byla míst-
ním nabídnuta během vánočních svátků zdarma 
s možností ochutnat všechna piva, která se zde 
vaří, samozřejmě za barvitého povídání samot-
ného p. Martina.
Nový rok v Pivovaru Rožmberk začal víkendy 
plnými langošů a bramboráků. Dále se chystají 
valentýnské akce, bezmasá masopustní jídla a sa-
mozřejmě velká příprava na sezónu.

Odpovědi na tipy: 

- Lenka Tomková -

Setkání u malinového piva

Na výrobu jednoho litru piva je třeba 0, 750 gra-
mů malin.
Martin byl překvapen kombinací sladkého dezertu 
v kontrastu s hořkým malinovým pivem.
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Jako každý rok, tak i letos, uspořádal MYSLIVEC-
KÝ SPOLEK VLASTNÍKŮ HORNÍ KALIŠTĚ 
V ROŽMBERKU NAD VLTAVOU, dá se říci již tra-
diční, myslivecký bál.
Letošní rok byl trochu výjimečný a sice v tom, že byl 
jubilejní, dvacátý.
V této tradici se snažíme pokračovat ve stopách jeho 
zakladatelů, jimiž byli pan Třebín, pan Řezníček, 
pan Kubíček, pan David, pan Kronika a v neposled-
ní řadě pan Pígl.
Žel Bohu nás již všichni výše jmenovaní opustili, 
a proto se snažíme v jejich duchu kráčet dál v tom, 
v čem jsme jimi byli vedeni, doufejme, že úspěšně.
V Hotelu Růže nám, jako každý rok, bylo vyjíto 
vstříc a je jen velká škoda, že není k dispozici sál, 
který by pojal více hostů. Ale i tak se vše neslo v ka-
marádském duchu a myslím, že všichni přítomní se, 
jako každý rok, příjemně pobavili, k čemuž přispěla 
dechová muzika „Správná pětka“, která s námi již 
pár let dělá „ostudu“ :-).
V tomto jubilejním roce jsme připravili pro hos-
ty malé zpestření a to v podobě ukázky troubení 
v podání členů Jihočeských trubačů – mistrů Evropy 
v troubení v roce 2023.
Jako každý rok byla připravena bohatá tombola, 
na které se, mimo členů spolku, podílela celá řada 
sponzorů, někteří již tradičně, jako např.:
- Galanterie p. Krotká
- Vyhlídkové lety Č.B.
- Vinařství Kubík – Velké Bílovice
- Vinařství Lahofer – Znojmo
- Český rozhlas České Budějovice
- řada restaurací a pensionů jižních Čech (vouche-
ry)
- a další

Doufejme, že všichni zúčastnění si sobotní večer užili a rádi se přijdou 
podívat na další a další a další a další … ročník bálu.
A abychom neporušili tradici a nastavenou laťku našich nestorů, rozchá-
zeli jsme se domů, dle zpráv našich spoluobčanů, za ranního kuropění 
a halasného, rádoby, zpěvu, čímž se jim tímto omlouvám :-). „Byla to 

taková malá příprava na letní sezónu.“
Děkuji všem zúčastněným, omlouvám se všem, kteří se již nevmístili 
a těšíme se na další rok.

- Za Myslivecký spolek Chmela Roman -

Myslivecký bál 2024
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Základní myšlenkou a cílem spolků je být více spolu, než vedle sebe. Se-
tkávat se, mluvit spolu, pomáhat si, vyměňovat si názory, (ne) souhlasit 
spolu, smát se, … žít.
Spolková činnost má u nás bohatou a dlouhou minulost. Za předchůdce 
spolků můžeme považovat cechy, které vznikaly ve 13. století. Zlatou 
érou spolků, v dnešním pojetí, byla druhá polovina 19. století a první 
polovina 20. století. Známými spolky byly Sokol, Hlahol, Klub českých 
turistů a hasičské sbory. Stagnace přišla s počátkem druhé světové války 
a k obnově spolkového života došlo až po roce 1989.
Spolková činnost nemá pozitivní dopad jen na širokou veřejnost, pro 
kterou vytváří různé aktivity. Ale rozvíjí osobnost těch, kteří se na této 
činnosti podílejí. Každý člověk potřebuje někam patřit. Důležitá není 
jen primární rodina, ale i prostředí, ve kterém žije. Spolky byly pro spo-
lečnost jakýmsi druhým domovem. Člověk někam patřil, mohl se reali-
zovat, z místa, kde žil, pomáhal tvořit místo, kde žil rád.
Každý, kdo se na spolkové činnosti podílí, činí tak naprosto dobrovolně 
a nezištně. Dokud se člověk nestane součástí spolku, nedokáže si před-
stavit, kolik času a energie stojí i za těmi nejmenšími akcemi. Proto mám 
obrovskou radost, když někdo přijde s nápadem nebo nabídne pomoc.

V době, kdy jsme připravovali karneval pro děti, se mi hlavou honilo, 
že by to chtělo nějaké povyražení i pro dospěláky. Ale žádnou divoči-
nu. Něco rodinného, tradičního, s nádechem nostalgie a živou hudbou. 
Netřeba profesionála, hlavně, že bude hrát srdcem. A tak vzniklo Setká-

ní (nejen) pro důchodce s panem Losenickým v restauraci Rožmberk 
Inn. V sobotu 24. února 2024 se sešli dospěláci začátečníci, dlouholetí 
dospělí, ale i děti. Pan Losenický hrál na harmoniku, vzpomínal, vy-
právěl a učil plést pomlázky. Restaurace nám poskytla příjemné zázemí,
já s Eliškou jsme upekly něco sladkého ke kávě a Město Rožmberk nad 
Vltavou tuto akci fi nančně podpořilo. Krásná spolupráce! Mnohokrát 
děkuji výše zmíněným a všem, kteří přišli, protože účast je ta největší 
podpora a motivace pokračovat v činnosti dál!

- Jana Adamko -

Rožmberský kulturní spolek
a Setkání (nejen) důchodců

Vážení čtenáři,
máte něco na srdci, chcete někomu poděkovat, popřát, zavzpomínat, …? To vše můžete prostřednictvím našeho 
zpravodaje. Své příspěvky, vzkazy, pozvánky, gratulace, inzerci, atd. zašlete, prosím, na emailovou adresu 
podatelna@mestorozmberk.cz, nebo odevzdejte v kanceláři Městského úřadu.


